

有關「2021 國家憲法日網上問答比賽」事宜

敬啟者：

為增進學生對國家歷史、文化及國情的認識，並了解《憲法》、《基本法》和國家安全與我們息息相關，從而建立國家觀念及國民身份認同，教育局課程發展處舉辦了「2021 國家憲法日網上問答比賽」。有關活動詳情臚列如下：

- 對象：小一至小六學生
- 比賽日期：2021 年 11 月 29 日(星期一)至 12 月 6 日(星期一)
- 比賽時間：每日上午 8:00 至下午 6:00 (星期日除外)
- 比賽網址：<https://game.hkedcity.net/competition/pri> (按網址前往)
- 登入帳號：請見手冊 P. 67 頁「小校園」用戶名稱及密碼
- 比賽細則：
1. 網上問答形式進行，學生在課餘時間自行登入比賽；
2. 每名學生只可參賽一次 (若學生重複參賽，大會將會取消其參賽資格)，須回答 15 條題目，限時 10 分鐘。



如有任何查詢，請致電 2476 2414 與毛孟儀老師聯絡。



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十一月二十九日

*請於 12 月 2 日(星期四)或以前簽電子回條。

(此通告不設紙本回條部分)


Kam Tin Mung Yeung Public School
Notice (No : 071E/2021)

29.11.2021

2021 Constitution Day Online Quiz

Dear Parents/Guardians,

In order to enhance students' understanding of national history, culture and national conditions, and to understand that the Constitution, the Basic Law and national security are closely related to us, so as to establish national concepts and national identity, the Curriculum Development Office of the Education Bureau organized the "2021 Constitution Day Online Quiz". The details of the activity are as follows:

Target students :	P.1 to P.6 students	
Competition date :	29 th November, 2021 (Mon) to 6 th December, 2021 (Mon)	
Competition time :	Every day from 8:00 am to 6:00 pm (except Sunday)	
Competition website :	https://game.hkedcity.net/competition/pri (Assess the website through this URL)	
Login ID :	Please refer to the Login ID and password of 「小校園 (Tiny Campus)」 in Student Handbook P.67	
Competition rules :	1. The competition is conducted through online. Students can log in to join the competition in their spare time; 2. Each student can only participate once (if the student repeats the competition, his / her qualification will be cancelled). 15 questions must be answered and the time limit is 10 minutes.	

If you have any enquiries, please contact Miss Mo Mang Yee at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

*Please sign the e-notice on or before 2nd December, 2021 (Thursday).

(This notice does not include the paper reply slip part)